
»Delegat naj se preseli
v našo ulico«

Poročail smo, da |e Ignac Zetn-
Ijlč, delegat konference delega-
clj DO Commerce predlagal, naj
mestni komite za promet in zve-
ze umakne prometne znake o
prepovedi parklranfa na Efnspl-
elerjevi \n Hranllnfškl ulfci. Hl&nl
svetl s Hranilnl&ke ulice so nam
poslali ugovor;

Hranilniška ulica je izredno
prometna, preobremenjena,
predvsem zaradi Astre. saj teče
ves promet po naši ulici. Pri izvo-
zu na Hranilniško ulico pride
večkrat tudi do prometnih zama-
škov. Vse to povzroča neznosen
hrup in straholnno onesnaževa-
nje z izpušnimi plini. Vsa Hranil-
niška ulica ima namreč okna in
stanovanja v nizkem pritličju.

V nasprotju z izjavo delegata je
naša ulica popolnoma zasifiena z
vozili; na pločnikih in celo na
zelenicah si lahko ogledate ne-
pravilno parkirana vozila.

Za parkiranje na cestišču je
naša ulica preozka. Če pa dele-
gat misli. da bomo dovolili parki-
ranje na pločnikih pred našimi
spalnicami, naj se preseli v našo
ulico. Tudi pešci se na plofinikih
težko prebijajo do irgovine
Astra, še zlasti starejši krajani.

Dobro bi bilo opraviti meritve
onesnaienja v zraku, pa tudi me-
ritve hrupa in frekvence pro-
meta.

Predlagamo: enosmernni pro-
met po Hranilniški ulici; kontrolo
prepovedi parkiranja na zeleni-

cah in pločnikih Hranitniške uli-
ce in tik pred križiščem ulice Be-
žigrad in Hranilniške ulice.


